

တၢ်ဆၢဂၤဆၢဝါဆူ DeKalb လီၤကီၢ်ရၢၢ်ခိထံၣ်လီၤကဝီၤကွီ (DCSD) ဟံၣ်ဖိယိဖိအအိၣ်,

ယဆၢမုၢ်လၢလၢနွံလၢကဟဲတုၤအံၤကလၢပုၤဝဲဒီးတၢ်ကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်သျှံပံၤညိၣ်အပူၤကွံၣ်နွံလၢနလဲၤခိဖျိတၢ်နအသိးဒီးအါန့ၢ်အလီၤတက့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

ယအဲၣ်ဒီးဆူပုၤယတၢ်စံးဘျုးစံးဖျိၣ်အါမးလၢပုၤလၢအထီၣ်ဒိကန့ၣ်ဝဲဒၣ်ဟီၣ်ကဝီ/ပုၤတၢ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢအထီၣ်ဒိနးအဖိခိၣ်ဖဲအပူၤကွံၣ်တန့ၣ်လီၤ. ပပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ကျဲးစးမၤသကိးတၢ်လၢကံၢ်လၢကံၢ်လၢတၢ်ကတဲၣ်ကတဲၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထီၣ်ကွီဖဲ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ နံၣ်အဂီၢ်, ဒီးပကတိဖိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိ, ဒီးသရၣ်သမၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိတဖၣ်မ့ၢ်တၢ်အလီၤအိၣ်သပုၤတၢ်လၢပတၢ်ရဲၣ်ကျဲးလီၤဝဲဒၣ်ပတၢ်မၤကျိကျဲးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. စံးဘျုးဘၣ်ပုၤကိးဂၤဒီးလၢအမၤချးမၤဒီးအသးဒီးဟ့ၣ်လီၤအတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်န့ၣ်လီၤမၤသကိးဒီးပၤဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢအိၣ်ဒီးအလုၢ်အပူၤတဖၣ်အယိန့ၣ်လီၤ.

ဒ်နသ့ၣ်ညါတၢ်လံၣ်န့ၣ်အသိး, ပကတိထံဆိမိၣ်ဝဲဒၣ်ပကတိဖိဒီးပသရၣ်သမၤခံကပၤလိၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်ပခိးကွၢ်လၢဝဲဒၣ်တၢ်ထီၣ်ကွီလၢခဲကိၣ်တန့ၣ်အဂီၢ်အသိး. မ့ၢ်တၢ်အရၢဒိၣ်ဝဲလၢပကဘၣ်ဆဲးပညိၣ်ယိတၢ်လၢပကတိဖိအတၢ်မၤလိမၤဒီးအစၢတဖၣ်အဖိခိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိလၢတၢ်ဆၢကတီၢ် ၅ သိပုၤပုၤအဂီၢ်, ဖဲကွီဖိခဲလၢကံၢ်ထီၣ်မၤလိက့ၢ်တၢ်လၢကံၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲၣ်ညါ, ပကညိၣ်ယိဖျိကိးတၢ်လၢတၢ်မၤဒိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်ဝဲဒၣ် **FLEX Academy** လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢဝဲဒၣ်တၢ်မၤလိမၤစိလၢအထီၣ်ဒိနးအဖိခိၣ်ဒ်အမ့ၢ်တၢ်ယုထၢတခါလၢတၢ်မၤဒိၣ်သးဒီးတၢ်ထီၣ်ကွီဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပဆၢမုၢ်လၢလၢပကဟံၣ်ဖျါအါထီၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိဖဲလၢတၢ်စးထီၣ်မၤဝဲသ့အခါန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကစီၣ်အမုၢ်တဖၣ်

ယသ့ၣ်ပိၢ်သးဝးလၢပအိၣ်ဒီးခွဲးယၢ်လၢပမၤလၢကပီၤဝဲဒၣ်မူးတမံၤလၢလၢ ပကတိဖိဒီးပပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအမၤတၢ်အဂၤကတၢ်ဖဲပကတိဖိပပုၤတၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တန့ၣ်အံၤတအိၣ်ဒီးတၢ်ပၤကဟံၣ်ကွံၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤလၢကပီၤအမူးတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဆၢဂၤဒီးသးခုယုၢ်ဒီးပကတိဖိသၢဂၤလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ကူၣ်သ့စ့ဆိၣ်ထွဲလၢ ([Georgia United Foundation](#)) အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပပၤကဖၢလၢဘၣ်ပသးလၢသုဖိခိၣ်သပုၤပုၤန့ၣ်လီၤ.

ဆၢဂၤဒီးသးခုယုၢ်ဒီး **Chamblee Charter** တၢ်ထီၣ်ကွီဖိ **Sam Woodsen**, လၢအဘၣ်တၢ်ယုထၢထီၣ်အိၣ် **Gates** ကွီဖိတဂၤအယိန့ၣ်လီၤ. **Sam** မ့ၢ်ကွီဖိ ၃၀၀ အကျါတဂၤလၢအဘၣ်တၢ်ယုထၢထီၣ်အိၣ်ဖဲပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိဖဲထံလီၤကီၢ်ပူၤအါန့ၢ်ပုၤအဂၤ ၃၄,၉၀၀ ဂၤအကျါန့ၣ်လီၤ. ဆၢဂၤဒီးသးခုယုၢ်ဒီးတၢ်လၢကပီၤလီၤဘိလီၤမုၢ်အံၤစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ဆၢဂၤဒီးသးခုယုၢ်ဒီးပကတိဖိ [17](#) **ဂၤ** လၢအဘၣ်တၢ်သ့ၣ်ညါဟံၣ်ပနီၣ်အဝဲသ့ၣ် ဒ်အမ့ၢ် **2021 Georgia** ကွီဖိ ခိဖျိ **State Board of Education** အယိန့ၣ်လီၤ. အဝဲအံၤမ့ၢ်တၢ်ကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်ညါဟံၣ်ပနီၣ်လီၤဘိလီၤမုၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတၢ်ဆါသကြိၣ်လၢဟီၣ်ခိၣ်ဒီးဘျုးအတၢ်မၤသးအကတီၢ်, ကွီဖိသ့ၣ်တဖၣ်အံၤဆဲးမၤဝဲဒၣ်အတၢ်မၤလိမၤဒီးဒီးပုၤဂ့ၢ်ဝိတၢ်ဖိးတၢ်မၤဖဲအဝဲသ့ၣ် အလံၣ်ညိၣ်သိၣ်ခိၣ်လီၤလီၤဆိဆိအတၢ်ဟူးတၢ်ဂၤတဖၣ်အပူၤဂ့ၢ်ဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ. ပပၤကဖၢလၢဘၣ်ပသးဒိၣ်မးလၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်လၢကပီၤအံၤအယိန့ၣ်လီၤ.

ဒ်န့ၣ်သိးဆၢဂၤဒီးသးခုယုၢ်ဒီး **Tucker** တၢ်ထီၣ်ကွီဖိအသရၣ်မုၢ်လၢအသိၣ်လိဘၣ်ပသးတၢ်ဖိအိၣ်တုၤအိၣ်န့ၣ်လၢပိညါ **Allysa McCarthy**, လၢအဘၣ်တၢ်ယုထၢထီၣ်အိၣ် **Rotary Club of Tucker's 2020-2021 Teacher of the Year** အယိန့ၣ်လီၤ. စံးဘျုးနၤလၢနကျဲးစးမၤလဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်ဝဲဒၣ်ခါဆူညါပုၤဖိအိၣ်တုၤအိၣ်တၢ်ဖိစဲၣ်နီၢ်တဖၣ်အယိန့ၣ်လီၤ.

ပျားမတ်ဖိအဂ္ဂကတော်လားတန်အတီပျား (Employees of the Year)

ဆာဂျေးသီးခယုဒီးပပျားမတ်ဖိအဂ္ဂကတော်လား ၂၀၂၀-၂၀၂၁ နှစ်အယိန့ဉ်လီ။ တနံဘဉ်စုဉ်စုဉ်, ပပျားမတ်ဖိပပလီကတီပျားအံနီလီပပျားထီဉ်ပပျားအတီသုတလဉ်, အတီဟုဉ်လီသီးအတီသုဉ်သုဉ်သီးဂဲလဲအတီမလီတံဉ်ပပျားကီဖိကီးကအိဉ်ဒီးအတီခွဲးဂုယဉ်ဘဉ်ပတီမလီတီအေးအချာဂုဒိဉ်မအဂီန့ဉ်လီ။ စံးဘျူးဘဉ်သုဉ်ကီးကလဲသုဉ်မတီလဲပကီဖိဒီးပပလီကတီကီအဂီအယိန့ဉ်လီ။

တံမလဲကတီစံးဘျူးစံးဖိဉ်သရဉ်သမါတဖဉ်အနံ (Teacher Appreciation Week)

တနံအံ, DCSD မလဲကတီပပျား Teacher Appreciation Week န့ဉ်လီ။ သုဉ်သရဉ်သမါတဖဉ်, ယအံဒီးစံးဘျူးဘဉ်သုဉ်ဒီးမလဲသုဉ်အဂ္ဂကတော်လဲလဲပကီဖိဒီးပပလီကတီကီအဂီအယိန့ဉ်လီ။ သုတံဟုဉ်လီသီးမတီသုဉ်သုဉ်ကလဲဒီးဒီးအိဉ်ထီဉ်တီအသီတဖဉ်တံတသုဉ်ညါပပနီဉ်သုဘဉ်န့ဉ်အိဉ်တကဲဘဉ်န့ဉ်လီ။ မှာတအိဉ်ဒီးပသရဉ်သမါတဖဉ်အံဘဉ်န့ဉ်ပပလီကတီကီတတုထီဉ်ဘးဝဲသုတံမနုးဖိတံဘဉ်န့ဉ်လီ။ သုလီစံးဘျူးစံးဖိဉ်ဒိဉ်ကလဲန့ဉ်လီ။

ဝံသးစုလုထွဲပ ကမျာတတံကစီဉ် ဒီးပပျားထီဉ်နတံစံးဘျူးစံးဖိဉ်လဲပသရဉ်သမါတဖဉ်အဂီတကံာ်။

MOSAIC တံမလဲမဒီးအတီတီကွဲးတံကီခါကတီ (MOSAIC Summer Learning Program)

ဖဲပကတံကတီဝဲဒုဉ်တံထီဉ်ကီခါကတီအဂီအခါ, ယအံဒီးဟုဉ်သဆဉ်ထီဉ်ဝဲဒုဉ်ပကီဖိတဖဉ်လဲအကဟံးန့ဉ်မလဲဝဲဒုဉ် DCSD's MOSAIC တံမလဲမဒီးအတီတီကွဲးတံကီခါကတီအန့းယဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီ။ တံတီကွဲးအံဆီဉ်ထွဲမစာဝဲဒုဉ်လီကတီကီ-ပကီဖိဒီးပသရဉ်သမါတဖဉ်အတီသိဉ်လဲန့ဉ်လဲအခိဉ်သုဉ်-တံဂုတံကီလဲအဘဉ်တံသိဉ်လဲဒီးအဘဉ်တံမလဲအံတဖဉ်အဂု-ခိဖီတံဘျီဘဉ်မဂုထီဉ်တံ, တံမချု ထီဉ်တံ, တံမဂုထီဉ်တံအကံာ်အစီဒီးပပျားဝဲသးတံပလဲသုဉ်ညါအတီမလဲမဒီးတဖဉ်န့ဉ်လီ။

ပတံပညီဉ်ကွဲးစံးမုဉ်ဝဲလဲတံမသကီးတံဒီးပပျားမလဲမဒီးတံဖဲပကတီ, ယုဒီးပပျားမလဲမဒီးကလဲကီဉ်, ကီဖိလဲအိဉ်ဒီးနီခိဉ်ဂီတလဲပျား, ဒီးကီဖိလဲအိဉ်ဒီးအတီလဲတဖဉ်န့ဉ်လီ။ ခိဖီတံထီဉ်မလဲကတီလဲကီလဲမာဉ်သကီးမဲဉ်, လဲအယါယုဒီးတံမလဲစီတံလဲအုထီဉ်နဲးအဖိခိဉ်, ကီဖိတဖဉ်ကမလဲကီးတံဖဲတံမသကီးအမုဉ်အတီအပျား, ဒီးတံလဲခိဖီလဲအပျားဒီးအခိပညီတဖဉ်အပျား, ဖဲလဲအဒီးန့ဉ်ဘဉ်ဝဲဒုဉ်တံန့ဉ်ဘျူးလဲသရဉ်သမါအတီပအုရဲဉ်ကွဲးတံသိဉ်လဲန့ဉ်လဲအဖိခိဉ်ဒီးကီဖိအတီမလဲန့ဉ်ဝဲလဲအနီကစာဒုဉ်ဝဲလီလီလဲလဲအအိဉ်ဒီးတံပလဲသးအပျားန့ဉ်လီ။

လဲတံမလဲန့ဉ်ပပျားထီဉ်ဘဉ်ပသးတံတီကွဲးဒီးတံန့ဉ်ဆဲးလီမဲအဂု, စံးလီ [ဖဲအံ](#) တကံာ်။

တံဖီကီအမုး

နနံလဲနဘျူးကဖီထီဉ်ဝဲဒုဉ်တံမလဲမဒီးဖဲအံလဲခါ. ယအံဒီးဆာဂျေးသီးခယုဒီးပတီထီဉ်ကီဖိကီးကဒီးအဲသုဉ်အိဉ်ကတံကတီအသးလဲတံဖီထီဉ်ကီအဂီဒီးအတီရဲဉ်တံကွဲးလဲခါသုညါအဂီန့ဉ်လီ။ ပပကဖဲလဲသးလဲနယိဒီးပခိးကွဲးလဲလဲပကမလဲကတီသကီးတံဖီကီအမုးဝဲလဲမု ၂၂-၂၈ အနံန့ဉ်လီ။ ဝံသးစုန့ဉ်လီကွဲးပ [တံဖီထီဉ်ကီဝဲထီဉ် \(Graduation Central\)](#) အပုဉ်ယဲသန့လဲတံသုဉ်ညါအထီဉ်ဘဉ်ပသးတံဖီထီဉ်ကီဒီးတံမလဲထီဉ်တံဂုတံကီတဖဉ်အဂု, ဒီးလဲတံကွဲးဝဲဒုဉ်မုးတံရဲဉ်တံကွဲးအဂုတကံာ်။

ဒ်န့ဉ်သီးယအံဒီးလဲပကီဖိတဖဉ်ကသုဉ်ညါဝဲဒုဉ် PowerSchool, ဖဲတယံဒီးဘဉ်ဒီးန့ဉ်ဘဉ်ဝဲဒုဉ် Naviance န့ဉ်လီ။ တံမန့ဉ်ဝဲဒုဉ်တံအံကမအါထီဉ်ဝဲဒုဉ်ကီဖိအန့းယဉ်လဲအနီကစာဒုဉ်အဂီဒီးတံခွဲးဂုယဉ်ဘဉ်လဲအထဲသီးတုသီးဖဲအတီအိဉ်မုလဲအဖီထီဉ်ကီဝဲအလီခဲန့ဉ်လီ။ တံပပျားပုဉ်ဝဲဒုဉ်ကီဖိအဂုအကျီဒီးတံပအုရဲဉ်ကွဲးတံမလဲမဒီးအကျီအကျဲတဖဉ်ယုဒီးတံန့ဉ်ကွဲးဝဲဒုဉ်ခိလုဉ်ကီ, တံဖဲတံမ, ဒီးတံအိဉ်ကတီသးလဲတံအိဉ်မုအပျားစီအဂီပပျားထီဉ်ဝဲဒုဉ်တံဂုတံကီလဲတံလီဆဲးဒီးတံပိးတံလီလဲအလီဉ်ဝဲလဲတံဆီဉ်ထွဲမစာဝဲဒုဉ်ဖဲသုဉ်တကဲစုဉ်စုဉ်အတီအိဉ်မုတံလဲကွဲးအပျားဝဲန့ဉ်လီ။

လားရှိုးတိုင်းဒေသကြီး၊ လားရှိုးမြို့နယ်၊ [ဖွဲ့စည်း](#) တာရှည်ခံ

တတ်တတ်ကျွမ်းကျွမ်းပညာရေးအစီအစဉ် (Comprehensive Master Plan)

ဝဲသးစူးနီလီသကိးဒီးပုဖဲ comprehensive master တတ်တတ်ကျွမ်းကျွမ်းအစီအစဉ်အပူဖဲလါမု ၄ သီ, ဟါခီ ၆ နှ်ရံၣ်တု ၇ နှ်ရံၣ်အတီၢ်ပူတက့ၢ်. DCSD အတတ်တတ်ကျွမ်းကျွမ်းပညာရေးအစီအစဉ်အပူပုဖဲဒီးတတ်ယိထံသမံသမိးကွီခဲလက်ဒီးတတ်ရံၣ်ကျဲပဲဒီးကွီတတ်သုၣ်ထီၣ်တဖၣ်, ဒ်နှ်သိးယုၣ်ဒီးဂံၢ်ခိၣ်ထံးတတ်သုၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်လါတတ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤပဲဒီးလီၤကဝီၤကွီတတ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အတတ်ဖဲးတတ်မၤအဂီၢ်နှ်လီၤ. တတ်မၤကျဲကျဲအံၤပုဖဲဒီးတတ်ထီၣ်ဘျီဘၣ်ယးကွီတတ်သုၣ်ထီၣ်အဂီၢ်အကျိးလါတတ်ကစူးကါပဲလါတတ်မၤလဲထီၣ်လဲထီၣ်တတ်အရူဒိၣ်တဖၣ်လါခါဆူညါ Educational Special Purpose Local Option Sales Tax (E-SPLOST) တတ်တတ်ကျွမ်းကျွမ်းအဂီၢ်နှ်လီၤ.

တတ်နီၣ်လီၤမၤန့ၢ်တတ်အိၣ်ဖျိၣ်အဂီၢ်အကျိးသ့ဖဲ [ဖွဲ့စည်း](#) နှ်လီၤ.

တတ်လဲၤအိၣ်သကိးထံၣ်လိာ်ဝဲစိာ်တီဆူပဲကျိး

အပူကွံာ်တန့ၢ်, ပ ဝဲစိာ်တီဆူပဲကျိး (Transportation Department) ရဲၣ်ကျဲန့ၢ်ယၤတတ်လဲၤတတ်ကွဲဖဲ DCSD အတတ်ဆူတတ်တူၤအပဲဒီးဒီး Gregory K. Davis Fleet Service Center နှ်လီၤ. စံးဘျူးဘၣ်ပဝဲစိာ်တီဆူပဲကျိး, ယုၣ်ဒီးပုသးကျဲသိလုၣ်ဘး(၈), ပုဘျီစံးဒီးဝဲစိာ်တီဆူအပူမၤတတ်ဖိတဖၣ်နှ်လီၤ. တတ်မၤစၢၤကရုၢ်အံၤအိၣ်ဒီးသိလုၣ်ဘး(၈) ၁,၁၀၀ ခိၣ်ဆူဖိခိၣ်ဒီးမၤလီၤတတ်ပဲဒီးပုကျိးဖိတဖၣ်အတတ်လဲၤတတ်ကွဲလါအပူဖျဲးဒီးတတ်လီၤဘၣ်ယိၣ်နှ်လီၤ. အပဲသ့ၣ်မုၢ်ပုအဆိကတတ်ဖဲပဲဒီးတတ်မၤအပူနှ်လီၤ.

စံးဘျူးဘၣ်ပဝဲစိာ်တီဆူအပူမၤတတ်ဖိတဖၣ်လါအတတ်ဆူပဲဒီးပုကျိးဖိတဖၣ်အတတ်လဲၤဆူကွီလါအပူဖျဲးဒီးတတ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အယိၣ်နှ်လီၤ. လိာ်ကဝီၤကွီစံးဘျူးဘၣ်တတ်လါသုမၤတဖၣ်နှ်လီၤ.

ELL တတ်အိၣ်ဖျိၣ်

ယဆဲၣ်ဒီးစံးဘျူးဘၣ်ပုကိးဂၤလါအနီၣ်လီၤပုဖဲပုဖဲ A.C.E. English Learner Leadership (ELL) တတ်အိၣ်ဖျိၣ်လါအထၢ်နဲးအဖိခိၣ်ဖဲလါအုၤဖြူ ၂၄ သီအနံၤနှ်လီၤ. တတ်စံၣ်ညီၣ်တဲသကိးတတ်အိၣ်ဖျိၣ်အဂီၢ်အကျိးဘၣ်ယးဒီးတတ်နီၣ်လီၤဘၣ်ဖဲကွီအနဲးယာ်, တတ်ထံသိးတုးသိးဒီးတတ်လူၤပိာ်မၤထွဲတတ်ဖဲကွီတဖၣ်အပူအဂီၢ်နှ်လီၤ. စံးဘျူးဘၣ်ပပုတဲလီၤတတ်ဖိလါအအိၣ်ဒီးအစိကမိၤလါတတ်လဲၤခိဖျိအဂုၤဒိၣ်မးအပူနှ်လီၤ.

စံးဘျူးဘၣ်ပုကျိးဖိမၤလိအဲကလံးပဲကျိး (English Learner Studies Department) လါအနုးအိၣ်ထီၣ်ပဲဒီးတတ်အိၣ်ဖျိၣ်လါအဂုၤဒိၣ်မးအံၤအယိၣ်နှ်လီၤ.

တတ်မၤလဲၤကပီၤလံာ်ရီၤအလါ (School Library Month)

တတ်ပံာ်ယာ်ပဲဒီး DCSD ဖဲလါအုၤဖြူအလါလါတတ်မၤလဲၤကပီၤပဲဒီးပုကျိးလံာ်ရီၤအပူမၤတတ်ဖိတဖၣ်လါ “ကွီလံာ်ရီၤအလါ (School Library Month)” အဂီၢ်နှ်လီၤ. ကွီလံာ်ရီၤအလါ (School Library Month) ဟ့ၣ်ပဲဒီးပုပုတတတဖၣ်အနဲးလါတတ်မၤလဲၤကပီၤပဲဒီးကွီလံာ်ရီၤအပူမၤတတ်ဖိတဖၣ် အမူဒါအရူဒိၣ်တဖၣ်လါအအိၣ်ဒီးတတ်ဂံၢ်ဆူၣ်ဒီးအတတ်မၤမူဒါဖဲတတ်ဆိတလဲတတ်မၤလိမးဒီးအပူနှ်လီၤ.

ကွီလံာ်ရီၤအပူမၤတတ်ဖိမုၢ်ပုအရူဒိၣ်လါတတ်ကွံာ်ထွဲဆိၣ်သရူထီၣ်စၢၤတတ်အဲၣ်ဖးလံာ်ဖးလံာ်ဒီးတတ်မၤလိမးဒီးဖဲပုကျိးဖိတဖၣ်အပူ, ဒီး DCSD သးခုစံးဘျူးဘၣ်တတ်လါသုမၤတဖၣ်နှ်လီၤ.